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4. zasedání Zastupitelstva obce 

4. zasedání Zastupitelstva obce se 20. září zúčastnilo všech 9 zastupitelů a 14 občanů.  
Nejdůležitějším  projednávaným  bodem  programu  bylo  Opatření  obecné  povahy  
připravené  odborem  územního  plánování  Městského  úřadu  ve  Vyškově,  kterým  
zastupitelstvo jednohlasně schválilo Územní plán obce Ruprechtov. Tímto schválením  
tak  byl  završen  proces  přípravy,  tvorby,  projednávání  s dotčenými  orgány  a  
projednávání  s veřejností,  který  započal  již  v roce  2008.  V následujícím  výpisu  
usnesení jsou uvedeny všechny další schvalované záležitosti. 
V diskuzi na vznesený dotaz starostka sdělila aktuální situaci kolem zásobování pitnou 
vodou. K 20. září byl vyřešen Smlouvou o smlouvě budoucí vztah k pozemku s vrtem u 
Podomí a bylo připraveno provizorní napojení na vodovodní přivaděč od vodojemu 
k obci Podomí. Současně probíhají jednání kolem trvalého napojení vrtu na vodojem 
nebo  přivaděč,  případné  poskytnutí  dotace  na  realizaci  trvalého  propojení  a  také 
možného řešení realizace vrtu v Rakoveckém údolí. 
Další  připomínky v diskuzi  se  týkaly realizace  oprav místních  komunikací  v obci  a 
jejich  nedostatků.  Místostarosta  seznámil  s nedodělky,  které  nebyly  předmětem 
zakázky a které budou realizovány samostatnou objednávkou v měsíci říjnu. Občané i 
zastupitelé také připomínkovali rekonstrukci státní silnice a nedostatky s rekonstrukcí 
spojené a požadovali písemné sdělení investorovi – Správě a údržbě silnic JMK. 
Poslední diskutovanou oblastí byla rekonstrukce zvoničky, kdy po prudkém dešti byla 
poškozena  omítka  barvou  z okenic.  Starostka  i  místostarosta  požadovali  po 
zhotovitelské firmě opravu do slavnostního svěcení zvoničky.
Příští zasedání Zastupitelstva obce bude v prosinci.

Výpis usnesení ze zápisu

Zastupitelstvo Obce Ruprechtov
usnesením č.  1 schvaluje program zasedání      9    hlasy
usnesením č. 2 schvaluje zapisovatelku MUDr. Marii Hiršovou a ověřovatele zápisu 
pp. Ing. Jiřího Blahouta a Josefa Opletala       9  hlasy
usnesením č. 3 schvaluje rozpočtové opatření č. 11 - 17     9  hlasy
usnesením č. 4  schvaluje  vydání Územního plánu obce Ruprechtov formou Opatření 
obecné povahy    9    hlasy 
usnesením č. 5 schvaluje Smlouvu o dílo na projektovou dokumentaci na prodloužení 
kanalizačního řadu v obci s  firmou  ProArchDesing,  projekční a inženýrská činnost, 
Pazderna 24, Vyškov   9   hlasy
usnesením č.  6  schvaluje  Mandátní  smlouvu  na kompletní  inženýrskou činnost  na 
prodloužení kanalizačního řadu v obci s firmou AP Arch Project CZ s.r.o., Pazderna 
24, Vyškov    9   hlasy
usnesením  č.  7  schvaluje  Smlouvu  o  právu  provedení  stavby  č.  1  s firmou  E.ON 
Distribuce, a. s.    9   hlasy 
usnesením č. 8 schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení práva odpovídajícího 
věcnému břemenu s firmou E.ON Distribuce, a. s.    8      hlasy 



usnesením  č.  9  schvaluje  Smlouvu  č.  58  o  nakládání  s biologicky  rozložitelným 
odpadem s firmou Respono, a. s., Cukrovarská 486/16, Vyškov     9   hlasy
usnesením č. 10  schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě č. 58 o nakládání s biologicky 
rozložitelným odpadem s firmou Respono, a. s., Cukrovarská 486/16, Vyškov   
9   hlasy
usnesením č.  11 schvaluje  Smlouvu o nájmu pozemků evid.  Č.  1242/2011 s Kojál 
Krásensko, družstvo       9    hlasy 
usnesením č. 12 schvaluje Smlouvu o nájmu bytu s paní Jitkou Maříkovou   8   hlasy
usnesením č. 13 schvaluje Smlouvu o poskytnutí  dotace z rozpočtu Jihomoravského 
kraje na udržení akceschopnosti Jednotky SDH obce ve výši 50 tis. Kč    9     hlasy
usnesením  č.  14  ruší  Smlouvu  o  dílo  s panem  Janem  Rekem  a  scchvaluje  zadání 
objednávky na opravu hřbitovní brány a oplocení panu Jiřímu Alánovi z Radslavic     
9        hlasy

Světlana Švarcová

Informace Mateřské školy Ruprechtov

Vítejte v novém školním roce!

Prázdniny jsou už za námi a třída mateřské školy je zase plná dětí. Některé se těšily na  
své kamarády a známé učitelky, jiné šly do mateřské školy poprvé a trochu se bály.  
Nechtělo se jim do neznáma, měly obavy z nového prostředí. Děti však nepotřebují jen 
zajímavý program a pěkné hračky, ale hlavně naše pochopení a trpělivost. Toto období 
je náročné pro všechny zúčastněné, proto jsme se věnovali především adaptaci a také 
komunikaci s rodiči. Museli jsme konstatovat, že nově příchozí děti si zvykaly na nové 
prostředí  bez  větších  problémů.  U  zápisu bylo  přijato  celkem  6  nových  dětí.  Do 
mateřské školy tedy dochází v tomto školním roce celkem 21 dětí. Věříme, že se u nás 
bude líbit všem nám svěřeným dětem, ale také rodičům i těm, kdo naší školu navštíví.
V tomto  školním roce  se  chceme opět  zaměřit  na  podporu   čtenářské gramotnosti, 
s níž  úzce  souvisí  předčítání  dětem.  Jsme  zapojeni  do  celorepublikového  projektu 
„Celé Česko čte dětem“. Chceme poděkovat místní knihovně /pí Opletalové/,  rodičům, 
prarodičům a paní starostce, že se tohoto projektu zúčastnili a našim dětem předčítali.
 
V programu naší mateřské školy nebude  nechybět  ani vytváření kladného vztahu k 
přírodě  a  základy  ekologické  výchovy.  Společně  s dětmi  se  budeme  opět  jako 
v loňském  roce  podílet  na  třídění  odpadu.  Jsme  zapojeni  do  sítě  Mrkvička  a  ve 
spolupráci  s Drahanskou  vrchovinou  jsou  připraveny  preventivní  akce:  např.  nyní 
v říjnu  ke kampani Dny zdraví bude  přednáška dentální hygienistky - /Zdravé zoubky, 
ochutnávka zeleninových a ovocných salátů, sportovní akce,.. /
 
Naše  škola  také  bude  umožňovat  dětem  seznamování  hravou  formou  se  základy 
anglického jazyka.  Výuka bude probíhat v mateřské škole kvalifikovaným učitelem, 
lekce  budou  ukončeny  ukázkovou  hodinou  pro  rodiče.  Pozornost  budeme  i  nadále 
věnovat rozvoji komunikativních dovedností dětí,  logopedickou péči bude zajišťovat 
nejstarším dětem paní ředitelka Dana Konopková.



 
Během  prázdnin  jsme  obnovili  hrací  koutky,  vymalovali  kuchyň  a  jsme  rádi,  že 
finanční prostředky poskytnuté zřizovatelem v tomto roce, byly určeny i k modernizaci 
školní kuchyně. Byl zakoupen robot, lednička,  nerezový stůl a nádobí. Podařilo se nám 
hospodárně  využít  i  finanční  prostředky  potřebné  k  zakoupení  hraček,  výtvarných 
potřeb, výukových  a dalších pomůcek, které MŠ potřebuje pro svoji činnost. Vkusně a 
nápaditě vyzdobený interiér školky je důkazem tvořivosti učitelek i manuální zručnosti 
dětí.
 
Nadšení  a elán  byl  doplňován  dobrými vztahy personálu.  Všichni  zaměstnanci  naší 
školy se snažili o to, aby děti prožily v mateřské škole bohatý spokojený a radostný 
život.
 
Nezbývá než si přát hezký začátek školního roku, spokojené děti a jejich rodiče a také 
spoustu radostí a nových zážitků pro všechny.

Dana Konopková, ředitelka

Informace Základní školy v Podomí

Oslavy 60. výročí otevření nové školní budovy v Podomí

Všechny přátele Základní školy a mateřské školy Podomí srdečně zveme na oslavu 60. 
výročí otevření nové budovy školy, která se bude konat 22. 10. 2011 (začátek v 9:00). 
Návštěvníci  si  budou moci  prohlédnout  celou  školu,  popovídat  si  se  současnými  i 
bývalými zaměstnanci, poslechnout kulturní vystoupení žáků. Součástí této akce bude i 
výstava žákovských prací, historie školy, ukázka regionálního přírodovědného portfolia 
atd. 
O programu oslav budou občané několikrát informováni místním rozhlasem.

Mgr. Ivan Mazáč, ředitel školy

Kulturní komise informuje

Václavské hody

Počasí ani letos nezklamalo a připravilo si sluníčko a teplo i na nejslavnostnější víkend 
v Ruprechtově  - na Václavské hody  24. a 25. září. Zájem občanů o průvod stárků obcí, 
vystoupení u kulturního domu, slavnostní svěcení zrekonstruované zvoničky i výstavu 
Romany  Korečkové  v doškové  chaloupce  byl  odměnou  pro  všechny  účinkující  i 
organizátory. 
Letos  vás  u  kulturního  domu  již  tradičně  bavila  jako  rychtářka  paní  Stanislava 
Musilová a s ní nový rychtář Jan Fiala,  úryvky s Moravské Besedy tancovaly Editka 
Grenarová  s Vendulkou  Zouharovou,  Žanetka  Tomášková  s Markétkou  Houšťovou, 
Terezka  Zukalová  s Barborkou  Šatnou  a  Vanda  Matušková  se  Sašou  Benešovou. 



Českou  Besedu  zatancovali  Ondra  Špaček  s Žanetou  Musilovou,  Jan  Blahout 
s Veronikou  Tihelkovou,  David  Musil  se  Zuzanou  Gottvaldovou  a  David  Musil  
s Žanetou  Opletalovou,  ve  druhém kole  Petr  Zukal  s Barborou  Lačňákovou,  Mirek 
Daněk s Eliškou Gottvaldovou, Tomáš Gottvald s Natálií  Lorencovou a Vojta Švarc 
s Adélkou Opletalovou. 
Ti  všichni  si  zopakovali  své  taneční  vystoupení  i  v neděli  u  slavnostního  svěcení 
zrekonstruované zvoničky. Promluvu ke svěcení a samotné vysvěcení zvoničky provedl 
farář  církve  římskokatolické  otec  František  Opletal  za  asistence  faráře  církve 
československé husitské bratra Jaroslava Křivánka. Slavnostní odpoledne dotvořil svojí 
básní „Ruprechtovským“ Mgr. Vladimír Švarc.
Program dvou dnů Václavských hodů je ale také spousta práce a hodiny času těch, kteří  
se  na  programu,  přípravě,  úklidu,  občerstvení,  pořadatelství  a  dalšího  zajišťování 
jakkoli podíleli. Všem těmto nezištným spoluorganizátorům a pomocníkům patří i moje 
poděkování!                                             

 Světlana Švarcová

Obecní úřad informuje

Životní jubilea ve III. čtvrtletí 2011

Říjen         Helena Krejčí                   p. 237
                  Marie Musilová                   160
                  Jaroslav Tomek                   186
                  Josefa Vágnerová                  89
                  Zdeňka Křetínská                254
Listopad    Valerie Pytelová                  208
                  Marie Švarcová                       7
                  Jiřina Daňková                     152
                  Zdenka Šebelová                   15
                  Bohuslav Navrátil                105
                  Miroslav Šnajdár                 110
Prosinec    Antonín Krátký                    122
                  Helena Hutařová                  247
                  Hilda Krátká                        122
                  Anna Zukalová                     125
                  Milan Jelínek                          61
                  Anna Vágnerová                     92
 
Opustili nás

19. 8. Alois Švarc, čp. 149
Stalo se

13. 6. nastoupila firma Eurovia na opravy místních komunikací v části obce „Lažánky“



2.  7.  se  konal  u  vodní  nádrže  tradiční  táborák  k ukončení  školního  roku,  který 
každoročně připravuje SDH Ruprechtov
6. 7. byl centrálně vyhlášen požární poplach – v Rakoveckém údolí proběhlo cvičení 
Hasičského záchranného sboru Jihomoravského kraje
14. 7. neznámý pachatel vhodil balík sena do vodní nádrže
16. 7. se konal v restauraci Pomeranch „Večer chatařů a chalupářů“
24. 8. přespali v kulturním domě poutníci prosebné pouti na Velehrad
28. 8. začali stárci s nácvikem České Besedy
3.  9.  se  konala  slavnostní  bohoslužba Církve československé husitské  k 90.  Výročí 
první české bohoslužby v obci. Součástí oslav bylo předvedení muzikálu „Velký příběh 
lásky,  která přemohla svět“ autora skladatele Jiřího Zmožka v obřadní síni obecního 
úřadu, kde živě zpívali Jiří Zmožek, jeho sbor i sólisté.
5. 9. se konalo v Drnovicích a v Podomí slavnostní otevření zrekonstruované silnice za 
účasti  hejtmana  JMK Michala  Haška,  členů  rady  JMK Horáka a  Pavlíka,  zástupců 
zhotovitelské firmy Skanska, zástupců investora SÚS JMK, zástupců DI Policie ČR, 
odboru dopravy Měú Vyškov a starostů zainteresovaných obcí. 
 
Pozvánky

Sobota 19.  listopadu ve 14:00 h v sále kulturního domu
Přednáška Českého svazu včelařů
 
Pátek 2. prosince v 17:00 h u hasičské zbrojnice
Rozsvícení ruprechtovského vánočního stromu
 
Vánoce v doškové chaloupce
Program a termín bude upřesněn v prosinci
 
Informace

KOMPOSTÁRNA
Obec  Ruprechtov  realizuje  v rámci  mikroregionu  Drahanská  vrchovina  společně 
s dalšími čtyřmi obcemi projekt komunitního kompostování. 
V letních měsících byl zahájen zkušební provoz mobilního drtícího zařízení. 
Biooodpad – větve do průměru 6 cm a délky 1,5 m, trávu, seno, odpad ze zahrádek – je  
možno ukládat na vyhrazený prostor u vodní nádrže. 
Podrobné  informace  k systému  likvidace  bioodpadu  budou  připraveny  do  každé  
domácnosti začátkem roku 2012 před zahájením plného provozu kompostárny. 

 Základní  škola  v Podomí  připomíná  sběr  starého  papíru  20.  října  v budově školy 
v Podomí.
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